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To: 5.1.2 ) ERED @minvws.ni]; INEEXECINNN)ERED @minvws. ni]
)From: 5.1.2e

Sent: Tue 12/15/2020 10:48:33 AM

Subject: RE: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken:GRAAG GESPREK OVER INPASSEN GGZ

Received: Tue 12/15/2020 10:48:34 AM

Heren,

Zojuist app-conversatie met [EPS gehad. Hij had 3 vragen:

1. Kun je uit de voeten met de informatie die ik je gestuurd heb. Ik heb hem gezegd dat we voor nu even voldoende

hebben en datBEqde informatie verder de VWS arganisatie heeft ingebracht, en voor hen aan de slag is.

Terugkoppeling/ vervolgvragen hebben wij nu nog niet maar wordt vervolgd.
2. Moet de ggz worden aangesloten op de werkgroep olv het RIVM over de uitvoering, en zo ja hoe? => ik had vrijdag van

begrepen dat dat nu niet logisch is, omdat ze ook nog niet in de eerste groep zitten. Maar ik hoor graag van jullie of

ik dat ook zo helder kan terugkoppelen. Dan zou ik het willen doen in de trend van: we zijn binnen VWS eerst aan het

organiseren dat de ggz een plek krijgt in de vaccinatiestrategie. Daarna is aansluiting bij de wg onder leiding van RIVM

belangrijk. Dat kan dan via ons (coronateam cz?).
3. Hoe kan de ggz worden aangesloten op de werkgroep met communicatiemedewerkers? => kan dat via ons (coronateam

cz?)

Willen jullie even reageren voor 185.1.2¢| verder antwoord?

Groet IER IPH

van:[CEN EEO minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 15 december 2020 09:52

aan:CE) SEE © investIE) BEEN ins.

Onderwerp: RE: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken: GRAAG GESPREK OVER INPASSEN GGZ

Ok, ja, goed om zo even te bellen. Als noodzaak voor overleg er niet meer is, dan hoeft dat natuurlijk niet, eens.

Verzonden: dinsdag 15 december 2020 09:49

Aan:ICED minvws.nl>; > minvws.ol>

Onderwerp: RE: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken: GRAAG GESPREK OVER INPASSEN GGZ

Ha

Ik reser Straks even bellen voor terugkoppeling?
Ik weet niet zo goed of er nu een gesprek moet worden gepland. Wij kennen het verhaal van de GGZ nu wel, we zijn het met ze

eens dat ze nu onterecht niet genoemd staan en we zijn voor ze aan de slag. Ze hebben cijfers aangeleverd en metBE heb ik

afgesproken dat hij nagaat wat de vaccinatiebereidheid is onder het deel van het GGZ-personeel dat met de kwetsbare groep

omgaat.
De vraag over hoe en waar ze nu op de strategie-volgorde komen, is iets wat we intern VWS moeten organiseren. Dus de vraag
is wat er in het hier en nu nog te bespreken is. Ik heb geen zin in een overleg waarin ze hogmaals gaan zitten opdissen hoe erg

het was dat ze niet eerder in de GR-advisering en de eerdere strategie stonden. Wat dat weten we al, dat is door ons erkend en

het helpt nu verder niets meer.

Kan je het overleg van morgen niet gebruiken voor een korte update? Ik kan zo nodig wel even aansluiten (als het in te plannen
is).

Groeten, FIER)

Verzonden: dinsdag 15 december 2020 09:13

aan:IEE SEEM minvvs.nl>; HEEDe minvws n>
Onderwerp: RE: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken: GRAAG GESPREK OVER INPASSEN GGZ

Urgentie: Hoog

Goedemorgen EXER
Twee vragen:

1. Heb jij BiBisteren gesproken?
2. Is er iemand die een moment prikt voor overleg met dNggz/NVvP voor vervolggesprek beleid vaccinaties/ggz?

Morgen heb ik weer koepeloverleg ggz&corona, daar wil ik hier dan wel een verhaal/perspectief op hebben, dus graag een

geplande afspraak hierover. Vandaar.



991014

van:IEEEEEEc minvws.ol>
Verzonden: maandag 14 december 2020 10:07

aan:IEEE minvws. n>;[EEC< minvws.ni>

Onderwerp: RE: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken: GRAAG GESPREK OVER INPASSEN GGZ

Ok dan zal ik [f§EBJ ook melden dat we op hem zitten te wachten

Verzonden: maandag 14 december 2020 10:01

Aan:IEEETSN)BEXEIN© vinvws.o>; IEEE <BEXEDM© minvws.ni>
Onderwerp: RE: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken: GRAAG GESPREK OVER INPASSEN GGZ

Voor de zekerheid, cijfermateriaal personeel (Meva) is binnen. Cijfermaterlaal dNggz (patienten en personeel + hun duiding op

risicogroepen en de manier waarop vaccinaties normaal lopen) is nog niet binnen. Daar is|Eee bezig.

van:INIEEECRED© invvis.nl>
Verzonden: maandag 14 december 2020 09:54

Onderwerp: RE: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken: GRAAG GESPREK OVER INPASSEN GGZ

Ok & cijfermateriaal komt/is nu binnen.

Verzonden: maandag 14 december 2020 09:50

Aan: @minvws.nl>

cc: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken: GRAAG GESPREK OVER INPASSEN GGZ

Ha EEE ik bel straks IE even om te zeggen dat hij moet stoppen met zijn gedram. We gaan ze helpen, maar als hij langs
ons heen gaat dan kunnen we niets meer voor hem doen.

We kunnen met de sector in gesprek later deze week (liever niet vandaag of morgen ivm kamerbrief, persco, debat die

aanstaande zijn) om ze bij te praten.

Zijn de cijfers waar mee bezig was al helemaal rond? Dat hebben we wel nodig voor het vervolg.
We gaan zelf intern aan de slag met de mensen van de vaccinatiestrategie om de GGZ goed ingepast te krijgen, dat doen we

niet met de sector aan tafel. Geeft alleen maar ruis.

Groeten, EXE
van:[CEN EEE nines n>

Verzonden: maandag 14 december 2020 08:44

Onderwerp: RE: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken: GRAAG GESPREK OVER INPASSEN GGZ

Ha EER Even een voorzet. Zullen we dNggz en NVVvP vandaag in loop van de dag of morgen (digitaal) om tafel proberen te

krijgen? Heb je zicht op wie daar vanuit VWS en/of RIVM bij aan zouden kunnen sluiten (o.b.v. overleg vorige week of

anderszins zicht dat jij hebt op stavaza)?
Als jij een ander plan over hoe dit op te pakken met de ggz dan kan dat natuurlijk ook. Maar wil deze voorzet iig maar gedaan
hebben.

Reageerjij nog rechtstreeks op mail van CRE van gisteren?

Verzonden: zondag 13 december 2020 17:44
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Aan:IESE)BEXEDM© ninvws. >;
XE )EEE@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken: GRAAG GESPREK OVER INPASSEN GGZ

Hal REY dat gaan we doen.

De afspraak die we met de ggz hebben gemaakt is ook om alles via directie CZ te laten lopen. Ook om jou hiermee te

ontlasten. Ik vind het dan ook vervelend datBE dit nu toch rechtstreeks metjou probeert. Het is de eigenwijzigheid van
de sector zullen we maar zeggen...

Ik pak dit verder op!

Groeten FE
Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

von: INSCKEZS MERIC viv o>

Datum: zondag 13 dec. 2020 4:30 PM

Onderwerp: RE: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken: GRAAG GESPREK OVER INPASSEN GGZ

Hoi EEd en IER

Zie mijn vorige mail.

Ik dacht dat jullie vorige week met hen contact zouden opnemen. Lijkt me handig om eerst apart met hen te zitten. En dan ook te

beoordelen of het handig is of zij al aanschuiven bij het uitvoeringsoverleg. Is nl erg gericht nu op phizer en moderna

2s 22

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ 06 2e 51.2¢ HI

[= minvws.nl |

Van: JEBEBY @denederiandseggz.ni>
Verzonden: zondag 13 december 2020 13:21

HEE cninvws.q >; TEE BSE nines;EE

@dimence.nl) JENGA @dimence.nl>; JEEE  minvws ni;
JERE @denederlandseggz.nl>; [SARAH < denederlandseggz.nl>

Onderwerp: RE: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken: GRAAG GESPREK OVER INPASSEN GGZ

Tijdens het BO over vaccinatie heb ik verzocht om een ingang bij VWS voor het gesprek over het inpassen van de ggz-sector in de

vaccinatiestrategie. Het verzoek van de DGV was om dit via de betrokken beleidsdirectie aanhangig te maken.

Hierbij verzoek ik om een gesprek op korte termijn hierover. Immers, als wij de afspraken uit het werkdocument voorleggen aan

onze leden, is de eerste vraag die we terugkrijgen waar de patiénten en de zorgprofessionals in de ggz staan in de volgorde van de

vaccinatiestrategie. In de bijlage treffen jullie informatie die behulpzaam kan zijn bij dit gesprek en waarom jullie eerder hebben

gevraagd.
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Tenslotte lees ik in onderstaande mail over een uitvoeringsoverleg olv het RIVM. Ik vermoed dat de Nederlandse ggz en de NVvP

hiervoor nog niet zijn uitgenodigd. Wie kunnen wij hiervoor benaderen?

Met vriendelijke groet,

de
Nederlandse

ggz

T 033 ChE

M 06 [CRF

BER @denederiandseggz.ni
www.denederlandseggz.nl

Verzonden: vrijdag 11 december 2020 17:17

Aan: 5.1.2e Drivm.nl; 5.12e ) <PEREIN@igj.nl>; 5.1.2e ) <BCRICLIEN © minvws.nl>;
CARIN @ ocdghor.nl; JEEAREN @

ood
SAE @ oodghor.nl; ICRI @ ocodghor.nl; JERE @ hv.nl;

AE hn; EAE @ hv.i; ERED 5.1.2¢ @wispa.nl; [ERED 51.20 [orga

ziekenhuizen.nl; ERFCIN@ nvz-ziekenhuizen.nl; EERPEENE@ nfu.nl; EARN @ verenso.n|; ERE @ve nv.nl; IEEE @actiz.nl;

CAFE @ven.nl; EERE @ven.nl; 5.1.2e @nvavg.nl; 5.1.2e @zorgthuisnl.nl; EEE

PEACE @denederlandseggz.nl>; 5.1.2e <JEAFCE @denederlandseggz.nl>; EAI @ nvvp.net;

@minvws. n>; JERE

Onderwerp: Verslag BO-DGV met uitvoerende partijen en aanverwante stukken

Geachte heer, mevrouw,

Hierbij treft u aan het concept verslag van het bestuurlijk overleg dd. 10 december tussen VWS/ DGV en de vertegenwoordigers
van de uitvoerende partijen t.a.v. de vaccinatiestrategie. In het overleg is afgesproken dat u nadere informatie ontvangt over de

communicatiecampagne omtrent de vaccinatie. Deze is bijgevoegd.

Tevens treft u een werkdocument met daarin een verantwoordelijkheidsverdeling van de organisaties betrokken bij de uitvoering

van de eerste tranche BioNTech/Pfizer. In het overleg van 4 december jl. is het volgende afgesproken:

“de verantwoordelijkheden van de partijen worden uitgeschreven, waarvoor iedereen input levert. Verdere uitwerking vindt

plaats in het uitvoeringsoverleg olv het RIVM.”

“Een overzicht met verantwoordelijkheden wordt nog rondgestuurd op basis van ieders inbreng.”

Bijgaand document bevat deze inbreng. Indien gewenst, vraag ik u uiterlijk dinsdag 15 december einde van de dag reactie naar mij

te sturen. Mochten er punten zijn voor bespreking, dan worden deze geagendeerd voor het volgende bestuurlijk overleg (nog in te

plannen, waarschijnlijk donderdag 17 december).

Met vriendelijke groet,

Ministerie van VWS


